
ЗВІТ ГОЛОВИ РСС

ГУРТОЖИТКУ №1( І.ШАМО18/2)
МЕРКУЛОВОЇ ОЛЕКСАНДРИ



Я Меркулова Олександра Олександрівна вступила на пост Голови ради студентського 

самоврядування гуртожитку №1,

Що знаходиться за андресою Ігоря Шамо 18/2

До складу ради студентського самоврядування входило 7 осіб:

1. Колінько Ілона Віталіївна - Заступник голови студентської ради

2. Лящук Анна Юріївна - Секретар студентської ради

3. Олійник Анна Володимирівна - Староста 2 поверху

4. Галущак Олександра Володимирівна - Заступник старости 2 поверху

5. Хоменко Ксенія Василівна – Староста 1 поверху

6. Пересунько Вікторія Сергіївна – Заступник старости 1 поверху



Оскільки гуртожиток функціонував перший рік РСС вченій раді встановив правила та 

обов'язки проживання в гуртожитку:
1. Було складено графік чергування по кухні та душових кімнатах.

2. В кожній кімнаті було обрано старосту для звітування про санітарний стан кімнати.

3. Олійник Анну було обрано інспектором перевірки санітарного стану кімнат, а також 

було створено та вивішено бланк з оцінками щодо цих перевірок.
4. На кожному блоці було обрано особу, що відповідала за пожежну безпеку блоку 

(відмітка присутніх в гуртожитку та дотримання правил пожежної безпеки)

5. Був створений графік генеральних прибирань блоків та поставлено відповідальних 

осіб.

6. На Раді студентського самоврядування було підняте питання про проведення 

інтернету ( була подана петиція до ректорату з проханням провести інтернет мережу 

до гуртожитку №1,- прохання було завдоволене).

7. По завершенню навчального року було виставлено інформацію щодо вимог та 
графіку виселення з гуртожитку.



Огляд гуртожитку



Генеральне прибирання



Перевірка санітарного стану душових кімнат та пральні.



Планова перевірка санітарного стану кімнат



Проведено суботник по 

прибиранню зовнішньої 

прилеглої території будівлі.



Розклеювання по 

кімнатах планів 

евакуацій в разі пожежі 

чи екстреної 

(надзвичайної) ситуації 



.

За весь час РСС провела велику 

роботу з метою покращення умов та 

безпеки проживання студентів.

Надіємося що наступна рада 

вдосконалить нашу працю та 

зробить проживання в гуртожитку ще 

більш безпечнішим та 

комфортнішим .

З повагою голова та члени РСС.


